
Uprava in nadzorni svet
Luke Koper brez razrešnice
Predsednik nadzornega
sveta Janez Požar, ki se
mu sicer močno maje
nadzomiški stolček,
je na skupščini "obraču-
nal" z vodstvom, ki naj bi
ga bili v preteklosti
že želeli razrešiti
DAMIJAN TOPLAK
Na včerajšnji skupščini Luke Koper, ki
se je je udeležilo okoli 79 odstotkov
kapitala, delničarji (večinski lastnik
je slovenska država) niso podelili
razrešnice ne upravi Luke Koper pod
vodstvom dr. Gregorja Veselka ne
nadzornemu svetu, ki mu predsedu-
je dr. Janez Požar. Slednji si je nato
dejstvo, da delničarji njega in še treh
drugih nadzornikov (dr. Marka Simo-
netija, Bojana Branka in Jordana Ko-
cijančiča) niso razrešili, razlagal kot
podporo delu nadzornikov, dejstvo pa
je, da sta svoje kandidate imeli vlada
(ta celo pet) in pa sama Agencija RS za
upravljanje kapitalskih naložb, tukaj
pa je bil še nasprotni predlog koprske
občine, društva MDS in KD Skladov.
Ta neuskaljenost med največjimi la-
stniki je preprečila, da za zdaj ne bo
novih nadzorniških imen.

Odkupa lastnih delnic ne bo
Delničarji včeraj prav tako niso pod-
prli predloga vodstva družbe, da bi
slednja smela odkupiti do 10 odstot-
kov lastnih delnic, ki jih trenutno
sploh nima v lasti. Prav tako ni bil
podprt predlog spremembe statu-
ta, da bi bila uprava Luke Koper po
novem zgolj enočlanska. Po konča-
ni skupščini ni bilo mogoče izključiti
možnosti, da bo že v kratkem sklica-
na nova (izredna) skupščina delničar-
jev Luke, kjer se bo skoraj zagotovo
zgodila zamenjava Lukinih nadzor-
nikov, medtem ko se uprava zdi tre-
nutno bolj "trdno v sedlu". Delničar
Luke Koper, Dari Južna iz Perspekti-
ve, je vnovič izražal nezadovoljstvo,
ker v Luki ni bilančnega dobička in s
tem ne možnosti delitve dividend, a
je uprava družbe pojasnila, da bi lani
sicer družba ustvarila 12,9 milijona
evrov čistega dobička, če ne bi bilo
dodatnih slabitev zaradi naložbe v
Intereuropi, kjer je Luka Koper četr-
tinski lastnik.

Vodstvo družbe je nadalje izrazilo
zadovoljstvo, da družba dosega rekor-
dne količinske pretovore in poslovne
prihodke, blizu rekordnim vredno-
stim je tudi dobiček iz poslovanja.
Toda Janez Požar je na sami skupšči-

ni povedal, da nadzorniki z delom se-
danjega vodstva niso zadovoljni, tudi
zaradi lanske stavke zaposlenih, in so
ga nameravali že maja letos tudi za-
menjati, ker pod črto rezultat pač ni
zadovoljiv in je lani matična družba
pridelala celo 1,8 milijona evrov
izgube. Pod načrti naj bi po Požarjevih
besedah bilo tudi letošnje poslovanje.
Požar je upravi očital tudi nesoglasja
znotraj same uprave in zato predlagal,
da bi bila ta po novem zgolj enočlan-
ska, česar pa delničarji včeraj niso po-
trdili.
Zakaj niso predlagali
posebne revizije?
Predstavnik AUKN na skupščini Žarko
Savič je po koncu skupščine pojasnil,
da uprava in nadzorni svet nista pre-
jela razrešnice za lansko poslovno leto,
ker ni bilo dobička in ker so zahtevali
posebno revizijo za nekatere posle, a je
prvi mož Luke Koper, Gregor Veselko,
odgovoril, da je notranja revizija pre-
verjala navedene očitke in ugotovila,
da ni bilo zlorab in da bi pričakovali
predlog posebne revizije na sami skup-
ščini delničarjev, ki jo edina tudi lahko
potrdi. Kot je znano, potekajo tožbe že
proti nekdanji upravi in nadzornikom.
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Luka Koper dosega rekordne količinske pretovore in poslovne prihodke; lani bi ustvarila 12,9 milijona evrov čistega dobička, ce ne
bi bilo dodatnih slabitev zaradi naložbe v Intereuropi, kjer je Luka Koper četrtinski lastnik. (Mitja Sagaj)


